
 

Voorzitter, 
 
 
Bij de behandeling van de perspectiefnota, eind juni, hebben we als PvdA 

onze punten ingebracht die we belangrijk vinden. Zoals het behouden van 

maatschappelijke voorzieningen, in casu de bibliotheek, cultuur en sport. De 

betreffende amendementen zijn door de raad aangenomen en we zien dat 

het college die wensen van de raad heeft verwerkt in de thans voorliggende 

begroting van 2020-2023. 

Dank daarvoor. Hoewel de raad het college daarmee wel een puzzel heeft 

meegegeven om toch een sluitende begroting te krijgen en de gemeente 

financieel gezonder te maken. 

 

Daarnaast, voorzitter,  hebben we nog eens benadrukt dat ondersteuning en 

zorg aan en voor de inwoners die dat nodig hebben, voor de PvdA een erg 

belangrijk punt is. En dat die ondersteuning en zorg koste wat het kost 

gegarandeerd dient te zijn en te blijven.  

We willen een zodanige uitvoering van de gemeentelijke taken in het sociaal 

domein en de samenleving, dat onze inwoners de ondersteuning en zorg 

krijgen die nodig is. Waar inwoners zich kunnen ontplooien door, waar 

mogelijk, deel te  nemen aan sport- en culturele activiteiten. 

 

Maar, voorzitter, om dat financieel gezien de toename van de zorgvraag en 

de daarmee gepaard gaande kostenstijging ook daadwerkelijk mogelijk te 

maken is niet zo eenvoudig. Te meer daar het huidige kabinet , ondanks de 

lobby vanuit de VNG, nog niet van zins is om de vele gemeenten die dit treft 

financieel te compenseren.  

 



 

Voorzitter, voor de PvdA is het helder, dat de gemeenten de tekorten in 

sociale domein niet kunnen blijven opvangen door bezuinigingen en 

lastenverhogingen. Er is een grens! 

Misschien is het idee om als gemeenten ook eens naar het Malieveld te gaan 

om het kabinet op andere gedachten te brengen. Ze schijnen daar wel 

gevoelig voor te zijn. 

 

Voorzitter, in de voorliggende begroting zijn de meeste aangenomen 

amendementen door het college verwerkt. Behalve het amendement 

betreffende het verminderen van de verhoging van de OZB  

met 50%. Daarvan is gebleken dat dat niet kan. Daarom heeft het college 

het voorstel in de perspectiefnota om de OZB met 700.000 euro 

gehandhaafd.  

 

De vraag is nu wel voorzitter of deze begroting daarmee voldoende houvast 

biedt voor een structurele verbetering van de financiele positie van de 

gemeente Brummen. En tegelijkertijd voldoende garanties biedt voor het 

continueren van de ondersteuning en zorg die nodig is en het in stand 

houden van de maatschappelijke voorzieningen, zoals b.v. de bibliotheek en 

het zwembad. 

 

Zo is er in het sociaal domein sprake van forse bezuinigingen, o.a.  op het 

minimabeleid, waar de MAR in het begrotingforum kanttekeningen bij heeft 

geplaatst. De MAR heeft  er op gewezen dat ondanks de verwachtingen van 



de inzet van de voorzieningenwijzer, wat wij op zich zelf prima vinden, er 

toch inwoners in een onzekere financiële situatie kunnen komen.  

Dat die onzekerheid  gaat ontstaan bij een deel van onze inwoners vinden 

wij niet acceptabel. Om die onzekerheid weg te nemen steunen we en zullen 

we het door GroenLinks ingediende amendement A - .. mede ondertekenen. 

 

Betreffende het speerpunt van het college en de raad om de gemeente 

financieel gezond te maken, constateert de PvdA, dat deze begroting in de 

komende jaren structureel  onvoldoende “vet op de botten”  creëert. De 

ambities van de gemeente t.a.v. goede, verantwoorde  zorg en het overeind 

kunnen houden van onze maatschappelijke voorzieningen lopen hierdoor 

direct gevaar.     

Meer bezuinigingen is voor de PvdA geen optie. Daarom steunen we het 

amendement  ingediend door het CDA voor een extra verhoging van de OZB 

en zullen die ook mede ondertekenen. 

 

Voorzitter, zelf dienen we het amendement t.a.v. structureel verhogen van 

de budgetsubsidie aan de Stichting Sportkompas in en deze is mede 

ondertekend door D66 (en Lokaal Belang.) 

 

Het amendement ingediend door GroenLinks aangaande een parapluplan 

voor het bestemmingplan Buitengebied, waarop het college al positief op 

heeft gereageerd, zullen we steunen. 

Ook het door D66 ingediende amendement A-4 betreffende de 

accountmanager steunen we; we vinden dat het onderhouden van contacten 

op directieniveau met het bedrijfsleven een taak is van het college. 



 

En last but least voorzitter, betreffende het door GroenLinks ingediende 

amendement A-2 aangaande cofinanciering natuur , staan we in een 

positieve grondhouding, maar we zouden graag van de college willen weten 

waarom dit amendement aangehouden zou moeten worden. 

 

Tot zover voorzitter onze eerste termijn.  Dank u wel. 

 


